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Vragen van het lid Smitskam (PVV) aan de Staatssecretaris van Justitie en
Veiligheid over het bericht «Maccabi-rellen: dubieuze schadevergoeding van
gemeente Amsterdam aan agressieve taxichauffeur» (ingezonden 15 april
2025).

Mededeling van Staatssecretaris Coenradie (Justitie en Veiligheid)
(ontvangen 13 mei 2025).

Vraag 1
Kunt u bevestigen of de gemeente Amsterdam een schadevergoeding heeft
uitgekeerd aan een taxichauffeur die betrokken was bij gewelddadige
incidenten tijdens de Maccabi-rellen? Zo ja, op basis van welke criteria is deze
vergoeding toegekend?1

Vraag 2
Kunt u toelichten welke rol burgemeester Femke Halsema heeft gespeeld bij
het besluit om een schadevergoeding van € 3.526 exclusief btw uit te keren
aan een taxichauffeur die betrokken was bij de Maccabi-rellen, en hoe dit
besluit zich verhoudt tot de gebruikelijke procedures voor het toekennen van
dergelijke vergoedingen?

Vraag 3
Bent u het met mij eens dat het onacceptabel is, dat een persoon die
betrokken is bij de verschrikkelijke jodenjacht in Amsterdam een schadever-
goeding krijgt toegekend?

Vraag 4
Overweegt u maatregelen om te voorkomen dat daders van geweldsinciden-
ten hogere schadevergoedingen ontvangen dan hun slachtoffers, met name
in situaties die verband houden met antisemitisme? Zo ja, welke maatregelen
zijn dit en wat is de verwachte tijdlijn voor implementatie?

1 https://www.cidi.nl/maccabi-rellen-dubieuze-schadevergoeding-van-gemeente-amsterdam-aan-
agressieve-taxichauffeur/
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Vraag 5
Bent u bereid om in overleg met gemeenten richtlijnen op te stellen die
ervoor zorgen dat slachtoffers van antisemitisch geweld adequaat worden
gecompenseerd en dat daders niet worden beloond voor hun gewelddadig
gedrag? Zo ja, kunt u aangeven wanneer deze richtlijnen worden verwacht en
hoe het overleg met gemeenten zal plaatsvinden?

Mededeling

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Smitskam (PVV),
van uw Kamer aan de Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over het
bericht «Maccabi-rellen: dubieuze schadevergoeding van gemeente Amster-
dam aan agressieve taxichauffeur» (ingezonden 15 april 2025) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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